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How do you measure your own success?
你如何衡量自己的成功?

How much satisfaction I get from doing the job and how much I contribute to the success of the organization I work for.

成功与否是以我能从工作中得到多少满足感和我对供职单位的成功做了多少贡献来判断的。

I don't think success can be measured by the amount of money you make,

我认为成功不能用赚钱的数量来衡量，

as I have met a number of wealthy people who aren't satisfied.

因为我见过许多有钱人，他们并不满足。

回答该问题时，也不应该表现出是以赚钱的多少来衡量成功与否，而应围绕着招聘公司的企业目标来回答。

I have set career goals for three years from now,five years from now and 10 years from now.

我已经设立好今后3年，5年和10年的目标了。

I would measure my success on whether I have achieved those goals,the ultimate one being to lead an coounting department in 10 years.

自己的成功与否就以是否到达那些目标来衡量，最终的目标是10年后能成为财务部主管。

From my previous work experiences,I found that the best measure of success is a satisfied customer or how satisfied your customer is.

从我以前的工作经验来看，我发现衡量成功的最佳标准是拥有心满意足的顾客，也就是你能让顾客有多满意。

How will you judge yourself successful?

你如何判断自己是否成功?

How will you achieve success?

你将如何取得成功?
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